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Norsk Fysioterapeutforbund
Protokoll fra Styremøte 9/2025 - Forbundsstyremøte

Sted: Kirkegata 15, 0153 Oslo

Dato: 18. juni 2025, 10:00

Deltakere: Frode Jahren (daglig leder og observatør), Stig Fløisand (styrets leder), Andreas Dybesland
Rosenberger (styremedlem), Elisabeth Harstad (styremedlem), Kenneth Martinsen
(styremedlem), Markus Fjellheim-Fosseli (styremedlem), Mona Lønning Kjos (styremedlem),
Patrick Jensen (styremedlem),  Ole Eskil Edvardsen (observatør), Elin Robøle Bjor
(styresekretær), Aslaug Skuladottir (sekretariatet), Salvatore Scoglietti (sekretariatet), Stine
Malerød(sekretariatet), Irene Mårdalen (sekretariatet). Bente Øfjord (sekretariatet) var til stede
sak 79, 81 og 82)

Møteleder: 
Stig Fløisand og Elisabeth Harstad

Alle de formelle krav til innkalling og antall deltakere er oppfylt. Styrebehandlingen ble gjennomført som et møte.

56. Godkjenning av innkalling og agenda - Beslutning

Innkalling og agenda til styremøtet ble lagt frem for godkjenning.

Det ble fattet følgende vedtak:

Innkalling og agenda til styremøtet godkjennes.

57. Godkjenning av årsregnskapet - Beslutning

Daglig leder gjennomgikk årsregnskapet. Styret stilte en rekke spørsmål som ble grundig diskutert. Styret tok

informasjon og svarene som ble gitt til orientering og konkluderte at det fremlagte regnskapet viser et riktig bilde

av den faktiske situasjon og at dette oppfyller de krav som selskapet er underlagt.

Det ble fattet følgende vedtak:

Forslaget til årsberetning og årsregnskap for 2024 godkjennes med de endringer som kom frem i møtet. 

58. Møte med revisor - Beslutning

Det ble gjennomført samtale med revisor. Det ble ikke avdekket nye forhold som har innvirkning på

årsregnskapet. 

Det ble fattet følgende vedtak:

Forbundsstyret tar gjennomgangen med revisor til etterretning. 
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59. Rammebudsjett 2026-2028 - Beslutning

Administrasjonen la frem frem sine planer for arbeidet med selskapets budsjett for kommende periode. Styret
kom med en rekke innspill og spørsmål som ble grundig diskutert. Styret konkluderte med at de fremlagte
planene, justert for de innspill som kom under styremøtet, er et godt utgangspunkt for det videre arbeid. Frem til
neste styremøte vil administrasjon, i tett dialog med styrets leder, utarbeide et budsjettforslag som skal legges
frem for styret.

Det ble fattet følgende vedtak:

Forbundsstyret støtter forslaget om en forenklet struktur for rammebudsjettet, slik det er lagt frem. Hensikten
med endringen er å legge til rette for mer overordnede og prinsipielle diskusjoner på landsmøtene.
Budsjettet skal brukes som et strategisk verktøy for å nå de målene som er vedtatt av landsmøtet.

Forbundsstyret støtter også at det utvikles og vedtas kvalitetsindikatorer som budsjettet skal styres etter, slik
at ressursbruken kan vurderes opp mot måloppnåelse.

Forslag til rammebudsjett for perioden 2026–2028 legges frem for behandling i Forbundsstyrets møte i
september.

60. Godkjenning av søknader om spesialistgodkjenning MNFF - Beslutning

Stig Fløisand var ikke tilstede. 

Det ble fattet følgende vedtak:

Forbundsstyret godkjenner elleve søkere om godkjenning som spesialist MNFF etter innstiling fra
sekretariatet.               

Søknad om godkjenning som spesialist i fysioterapi MNFF for søkere nr. 1 – 11, godkjennes.
 

61. Strategi for Norsk Fysioterapeutforbund 2026-2029 - Beslutning

Det ble fattet følgende vedtak:

Forbundsstyrets innspill tas med i det videre arbeidet med strategien for Norsk Fysioterapeutforbund.

62. Redegjørelse etter åpenhetsloven – 2024  - Beslutning

Stig Fløisand var ikke tilstede. 

Det ble fattet følgende vedtak:

Forbundsstyret godkjenner utkastet til NFFs redegjørelse for aktsomhetsvurdering 2024, som presenterer
forbundets arbeid og aktivitet knyttet til åpenhetsloven. 

63. NFFs fondspolitikk 2025-2028 - Beslutning

Det ble fattet følgende vedtak:

Forbundsstyret godkjenner NFFs fondspolitikk og saken legges frem for Hovedlandsmøte 2025. 

64. Forslag til endringer i NFFs organisasjonsstruktur - Beslutning

Det ble fattet følgende vedtak:

Forbundsstyret innspill tas med i det videre arbeidet med saken. Forbundsstyret ber generalsekretæren
utarbeide budsjett som anser som bærekraftig. 
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65. Vurdering av behovet for retningslinjer for internasjonalt arbeid - Beslutning

Det ble fattet følgende vedtak:

Forbundsstyret støtter at det utarbeides retningslinjer for NFFs internasjonale arbeid. Dersom NFF skal
engasjere seg internasjonalt, er det nødvendig at organisasjonen har tydelige prinsipper og prosedyrer for
dette arbeidet. Retningslinjene skal bidra til å sikre at det internasjonale engasjementet er i tråd med NFFs
vedtatte mål, prioriteringer og ressursbruk.

I det videre arbeidet med retningslinjene skal følgende punkter vurderes:

1. Hvilke internasjonale fora NFF bør være representert i (f.eks. World Physiotherapy, spesialgruppenes
generalforsamlinger).

2. Om det skal etableres prosedyrer for å vurdere representasjon, inkludert vurdering av kostnader.

3. Om det skal være geografiske prioriteringer eller avgrensninger for deltakelse.

4. Om retningslinjene skal beskrive forberedelse og etterarbeid ved internasjonal deltakelse, inkludert deling
av dagsorden og faglig innhold før møtet, samt formidling av erfaringer og kunnskap etter deltakelse.

5. Om det skal være krav om å søke reisestøtte fra Fysiofondet der dette er aktuelt, med presisering om at
søknad til fondet gjelder faglige kongresser, mens NFF dekker kostnader for deltakelse på
generalforsamlinger i spesialgruppene.

6. Om det skal gis kompensasjon for tapt arbeidsfortjeneste ved internasjonal deltakelse, og i så fall etter
hvilke kriterier.

7. Andre forhold som er relevante for å sikre transparens, forankring og nytteverdi av det internasjonale
arbeidet.

66. Valg av europarepresentant til styret i World Physiotherapy - Beslutning

Det ble fattet følgende vedtak:

Det ble besluttet at NFF etter en gjennomgang av kandidatene til styremedlem fra Europa-regionen, skal
avgi sin stemme til Marloes Meurs som styremedlem i World Physiotherapy region Europa.

67. Redaksjonelle endringer i regelverket for spesialistordningen - Beslutning

Det ble fattet følgende vedtak:

Spesialistordningens regelverk oppdateres i form av å fjerne informasjon om overgangsordning fra 2010 til
2016, oppdatere betegnelse av fagfelt og gjøre redaksjonelle endringer for å tydeliggjøre innholdet i
regelverket.

68. Oppfølging av landsmøtevedtak om arbeid med menneskerettigheter i NFF - Beslutning

Det ble fattet følgende vedtak:

Forbundsstyrets innspill tas med i videre arbeid med saken. Saken legges frem i styrets møte i oktober.  

69. Oppfølging av vedtak om strategi for merkevarebygging og målrettet markedsføring av
fysioterapeuters mangfoldige kompetanse - Beslutning

Det ble fattet følgende vedtak:

Forbundsstyret innspill tas med i det videre arbeidet med oppfølging av vedtaket fattet av Landsmøte 2021. 



Side 4 av 6

70. Rutiner for oppfølging av saker til NFFs landsmøter - Beslutning

Det ble fattet følgende vedtak:

Forbundsstyret støtter generalsekretærens kommentar til saken. 

71. NFFs innspill til Fysiofondets strategiske plan 2023-2028 - Beslutning

Det ble fattet følgende vedtak:

Forbundsstyret støtter forslag til kommentar til Fysiofondets strategi.

72. Fra NFF Region Vest: Styrket kunnskap og ferdigheter gjennom styreopplæring - Beslutning

Det ble fattet følgende vedtak:

Forbundsstyret støtter generalsekretærens kommentar. 

73. NFFs retningslinjer for juridisk bistand - Beslutning

Det ble fattet følgende vedtak:

Innspillene fra Forbundsstyret tas med i arbeidet med reviderte retningslinjer og legges frem for
Forbundsstyret i september. 

74. Fra Lovutvalget: Forslag til lovendring. Likelydende bestemmelser om beslutningsdyktighet
 - Beslutning

Det ble fattet følgende vedtak:

Forbundsstyret støtter generalsekretærens vurdering. 

75. Fra Lovutvalget: Redaksjonell endring- oppdatering av korrekt antall medlemmer i
forbundsstyret i NFFs lover punkt 16.8 Administrasjon - Beslutning

Det ble fattet følgende vedtak:

Forbundsstyret støtter generalsekretærens vurdering. 

76. Prinsipper for bruk av KI i fysioterapi - status - Beslutning

Det ble fattet følgende vedtak:

Forbundsstyret tar orientering om arbeidet med "Prinsipper for bruk av KI i fysioterapi" til etterretning. 

77. Protokoll fra Fondsstyremøte - Beslutning

Det ble fattet følgende vedtak:

Forbundsstyret tar protokollen fra fondsstyremøte 20.05.2025 til orientering. 
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78. Ekstraordinært Landsmøte - Beslutning

Det ble fattet følgende vedtak:

Forbundsstyret støtter forslag til vedtak i saken til ekstraordinært landsmøte 2025 slik det fremkommer i
saksnotatet. 

79. Oppsigelse og reforhandling, ASA 4313 - Beslutning

Det ble fattet følgende vedtak:

Gjeldende ASA 4313 sies opp så rask som mulig, og senest innen utgangen av juni.

80. Eventuelt- Tariffoppgjøret 2025, Virke-HUK - Beslutning

Det ble fattet følgende vedtak:

Forbundsstyret godkjenner resultatet av forhandlingene i Virke slik det fremkommer av protokoll
datert 17.06.2025 på Landsoverenskomst for spesialisthelsetjenesten, Landsoverenskomst for helse-
og sosiale tjenester, Landsoverenskomst for barnehager, Landsoverenskomst for utdanning,
Landsoverenskomst for virksomheter (§26 og §27) og Landsoverenskomst for høyskoler.

81. Eventuelt- Orientering om resultatet fra drifts- og takstforhandlingene 2025 - Beslutning

Det ble fattet følgende vedtak:

Forbundsstyret tar orienteringen til etterretning. 

82. Eventuelt - Kjernejournal - Beslutning

Det ble fattet følgende vedtak:

Forbundsstyret ber om at det arbeides for at selvstendig næringsdrivende uten driftsavtale skal få tilgang til
kjernejournal. 

83. Eventuelt- Flytting av forbundsstyremøte 8. september - Beslutning

Det ble fattet følgende vedtak:

Forbundsstyremøte 8. september flyttes til 17. september. 

84. Eventuelt- Orientering om Arendalsuka - Beslutning

Kenneth Martinsen var ikke tilstede

Det ble fattet følgende vedtak:

Forbundsstyret tar informasjonen til orientering. 

Det var enstemmighet i alle avstemningene.

* * * * *

18. juni 2025
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Patrick Jensen
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67ac976954e133787898fefe


